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Zarądu osiedla n,Gentrum" z dnia 01 paźdz|ernika 2021 roku

W dniu 01 paŹdziernlka 2021 roku odbyło się spotkanie członków Zaządu Osiedla

,,CENTRUM" ( obecnych 6 osób) .

Przewodniczą@ przywitała wszystkich obecnych, poinformowała, ze kosze parkowe

zostały zainstalowane. Zwróciła się z prośbą, aby cały Zarząd zafaz po zakończonym
zebraniu objechał teren aby przykleić nasze logo na zamontowanych koszach,

Pzewodnicząca pżypomniała równiez o wydarzeniu, które miało się odbyć na świezym

Powietzu 26 sierpnia br. pn: Czytanie bajek dzieciom, na boisku w klasztoze. Był to

Pomysł naszej pzewodniczącej, uważamy że super, ale niestety pogoda nie dopisała,

czytanie bajek nie mogło się odbyć, ponieważ pżez kilka dni padał deszcz. Mamy nadzieję,

źe w pzyszłym roku się uda ito nie tylko raz.

3. Pani lwona pzygotowała wstępny projekt środków finansowych do wykozystania w roku

2022, wzorując się na latach popzednich i poddała go dyskusji. Przeczytałatakże 2
wnioski, które pzyszły drogą e-mailową, MBP i zZarządu Koła nr7 PZER| pzy KWK

,,Silesia". Niestety wniosek zKoła nr7 został odrzucony większością głosów, z 1

wstzymującym, poniewaz pieniązków mamy coraz mniej, a pzede wszystkim Koło to liczy
tylko kilkoro członków z naszego Osiedla nie mieści się na naszym terenie. W tym miejscu

Pragniemy wspomnieĆ, że my również pamiętamy rok w rok o naszych seniorach, osobach
chorych i samotnych oraz dzieciach, pzygotowujemy Piknik Rodzinny, Mikołajki, Spotkanie

świąteczno-noworoczne, Mieszkańcy duzi i mali są dla na_s najwazniejsi.

4. Kolejnym tematem był złożony wniosek do budżetu Osiedla na rok 2022 puez panią

dyrektor z SPnr5, zakup Ęestratora i 2 kamer na boisko szkolne, Jednogłośnie podjęliśmy

uchwałę,że przesuwamy środkifinansowe jeszcze w tym roku z rezeruy w wysokości
4.000,00zł. (cztery tysiące złotych), poniewaź BEZP\ECZEŃSTWO naszych Mieszkańcow
(dzieci) jest najwazniejsze !

przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła obrady.
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